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ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 18/2010 ORDINÀRIA DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE 8 DE NOVEMBRE DE 2010 
  
Identificació de la sessió: 
Núm.  18/2010 
Sessió: ordinària 
Data: 8 de novembre de 2010  
Horari: 11.30 a 16.00 hores 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
 
Assistents 
President, en funcions (decret 3521/2010) 
Antoni Mesquida Ferrando 
 
Regidors 
Pel grup municipal del PP 

1. Febrer Gelabert, Isabel  
2. Vecina Castillo, Andrés 
3. Rosselló Cerdà, Pedro  
4. Sureda Fons, Antonio  
5. Bosch Lliteras, Llorenç  
6. Riera Mascaró, Catalina 
7. Bover Sansó, Maria  
8. Nicolau Girart, Rafel 

Pel grup municipal ALM-UM 
1. Julve Caldentey, Catalina 
2. García Boza, Salustiano  
3. Mateu Capllonch, Francisco 

Pel grup municipal AIPC 
1. Gomila Capó, Joan  
2. Amer Artigues, Bernat  

Pel grup municipal PSM-Esquerra-Verds 
1. Llodrà Gayà, Joan  
2. Oliver Gomila, Miquel 

Pel Grup Municipal Socialista 
1. Roman Quetglas, Rosa Júlia  
2. Castellano Gallardo, José Miquel  
3. Fernández Rubí, Amanda 

 
Secretari general 
Antoni Benlloch Ramada 
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Absències 
Antoni Pastor Cabrer (excusa) 
Sebastià Gaià Riera (excusa) 
 
 
Incidències 
Abans del debat del punt número 12 s’absenta la Sra. Roman Quetglas, reincorporant-se 
durant el debat del punt número 13 de l’ordre del dia. 
Durant el debat del punt número 20 s’absenta de la sessió el Sr. Joan Gomila Capó. 
 
 
Acte seguit es procedeix, per la Sra. Roman Quetglas, ha donar lectura de la declaració 
institucional. 
 
DECLARACIÓ INSTITUCIONAL DE L’AJUNTAMENT DE MANACOR AMB 
MOTIU DEL 25 DE NOVEMBRE, DIA INTERNACIONAL CONTRA LA 
VIOLÈNCIA DE GÈNERE 

 
Els grups polítics representats al Ple de l’Ajuntament de Manacor feim una crida a 
la rebel·lió col·lectiva de la ciutadania contra la violència de gènere:  no podem 
consentir que aquesta situació es mantengui i hem de posar, tots i totes, la nostra 
més enèrgica fermesa en trencar aquesta dinàmica criminal i en protegir a totes les 
víctimes. 
 
En aquest dia assenyalat, les dones i els homes de Manacor volem mostrar el nostre 
reconeixement al coratge i a la valentia de tantes dones que, dia a dia, 
aconsegueixen superar la por i les barreres psicològiques, socials, familiars o 
religioses, aixecades al llarg dels segles de dominació masclista, per a rebel·lar-se 
contra el seu maltractador i dur-lo davant la Justícia. 
 
Volem denunciar la vergonyosa i criminal campanya duita a terme per algunes 
persones (amb el suport de grups i mitjans de comunicació ultraconservadors) que 
pretenen instal·lar en la nostra societat la falsa idea de que moltes de les denúncies 
de maltractament que se presenten són inventades;  les 59 dones que han estat 
assassinades durant aquest any 2010, evidencien tot el contrari. 
 
En canvi, tenim el convenciment que avui més que mai és necessària la complicitat 
de totes els homes i de totes les dones de Manacor per lluitar contra aquesta 
violència.  Perquè el problema és de tots i no tan sols de les víctimes, i és també de 
tota la societat el deure de la denúncia.  Si davant d’una agressió giram el cap i 
callam, estam col·laborant a crear espais d’impunitat pels agressors i a incrementar 
el patiment de les víctimes, en la seva majoria dones però també dels seus fills i 
filles. 
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Des de començament de l’any 2010, 59 dones i 4 nins han estat assassinats per 
violència masclista.  I se calcula que, aproximadament 800.000 nins pateixen, en el 
seu entorn i amb gran intensitat, la violència de gènere.  Aquests menors necessiten 
una protecció especial i el suport de tota la ciutadania per sortir de l’espiral de 
violència que pateixen, han patit o patiran. 
 
Sabem que els nins que creixen en aquests llars pateixen seqüeles que poden durar 
tota la vida:  minva del rendiment escolar, insomni, malsons, fòbies, ansietat, 
agressivitat, ..., són tan sols alguns dels símptomes que presenten els i les menors 
que han conviscut en un entorn de violència de gènere.  A més, l’aprenentatge de 
models violents i rols de gènere erronis poden conduir-los a repetir aquestes 
conductes, tant en el paper de víctima com d’agressor, amb la conseqüent 
reproducció de la violència de gènere. 
 
La Llei Orgànica de Mesures de Protecció Integral contra la Violència de Gènere 
que va promulgar el Govern de José Luis Rodríguez Zapatero, el desembre de 
2004, no sols protegeix a les dones, sinó també a aquestes víctimes infantils de la 
violència de gènere.  El passat mes d’abril, el Govern va promoure destinar un 
pressupost específic per a la prevenció i protecció de les víctimes infantils de la 
violència de gènere i elaborà un protocol d’actuació per a les Comunitats 
Autònomes, que ara aquestes han de posar en marxa de manera urgent. 
 
Però no basta amb la protecció institucional, per més que aquesta existeixi i sigui 
cada vegada major:  la denúncia és l’única porta per a posar en marxa tot el sistema 
de protecció, tant per les dones com pel seu entorn.  I enguany assistim a un trist 
escenari:  la majoria de les dones assassinades no havien denunciat als seus 
maltractadors i, per tant, no havien pogut ser protegides.  El silenci és el major 
còmplice dels maltractadors perquè els proporciona la total impunitat i una àmplia 
llibertat per cometre els seus brutals actes.  Per això és tant important la denúncia 
dels agressors. 
 
Amb la lleialtat i la corresponsabilitat de totes les Administracions, amb la unitat de 
totes les forces polítiques contra el maltractament assassí, amb el poder Judicial 
aplicant la Llei Orgànica de Mesures de Protecció Integral contra la Violència de 
Gènere i amb l’esforç i el compromís de tots, aconseguirem extirpar de soca-rel la 
violència de gènere. 
 
Per tot l’anteriorment exposat, el Ple de l’Ajuntament de Manacor presenta la 
següent Declaració Institucional: 
 

• Instar al nostre Govern Autonòmic de les Illes Balears perquè promogui, a 
través dels mitjans públics de comunicació, programes específics de 
sensibilització de la societat contra la violència de gènere a fi de contribuir 
de manera decisiva en l’eradicació d’aquesta terrible lacra. 
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• Instar al Govern Central i al nostre Govern Autonòmic de les Illes Balear, a 
realitzar un estudi socio-criminològic sobre violència de gènere a fi de 
posar de manifest la realitat existent sobre aquesta terrible problemàtica, 
prova de la realitat existent en la nostra societat. 

• Instar al Govern Autonòmic de les Illes Balears a complir els Acords que, 
sobre protecció de menors exposat a entorns de violència de gènere, varen 
assumits per les Comunitats Autònomes en la reunió del Consell Sectorial 
d’Igualtat celebrat l‘abril de 2010, amb la posada en marxa del sistema de 
protecció especialitzat de menors i d’elaboració del Protocol d’atenció als 
mateixos. 

 
Manacor, 8 de novembre de 2010”. 

 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Lectura i aprovació actes sessions núms. 16/2010 i 17/2010. 
2. Donant compte de les resolucions dictades en els mesos de setembre i d’octubre de 
2010. 
3. Donant compte del II Expedient d’incorporació de romanents exercici 2010 de la 
Institució Pública Antoni M. Alcover. 
4. Donant compte del II Expedient d’incorporació de romanents exercici 2010 del Patronat 
Municipal d’Esports. 
5. Donant compte del I Expedient d’incorporació de romanents exercici 2010 de la 
Institució Pública del Teatre Municipal de Manacor. 
6. Donant compte del I expedient de modificació de crèdit per transferència núm. 1 del 
Patronat Municipal d’Esports. 
7. Precs, preguntes i interpel·lacions. 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa d’Urbanisme 
8. Aprovació inicial de la modificació puntual de les NNSS relativa a la illeta de Fartàritx. 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos Humans 
9. Aprovació inicial del I Expedient de modificació de crèdit per crèdit extraordinari del 
pressupost del 2010 
10.  Aprovació inicial del II Expedient de modificació de crèdit per crèdit extraordinari del 
pressupost de 2010. 
11. Aprovació inicial del III Expedient de modificació de crèdit per suplement de crèdit del 
pressupost del  2010. 
12. Reconeixements extrajudicials de crèdits. 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa de Serveis Públics 
13. Reconeixements extrajudicials de crèdits. 
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Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura 
14. Reconeixement extrajudicial de crèdits. 
 
Diversos  
15. Dictamen del Ple de l’Escola Municipal de Mallorquí d’aprovació inicial I Expedient 
de suplement de crèdit de l’exercici 2010 del pressupost de l’Escola Municipal de 
Mallorquí. 
16. Dictamen del Consell d’Administració del Patronat Municipal d’Esports d’aprovació 
inicial I Expedient de modificació de crèdit per a la realització d’un suplement de crèdit de 
l’exercici 2010 del pressupost del Patronat Municipal d’Esports. 
17. Ratificació decret de designació de representant municipal a l’Assemblea General de 
Sa Nostra. 
 
Mocions 
18. Moció del Grup Municipal ALM-UM per a l’execució urgent de la tercera fase del 
cobriment del torrent de Manacor. 
19. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per al nom de l’auditori. 
20. Moció del Grup Municipal Socialista per a la millora dels serveis de la biblioteca 
municipal. 
21. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds en defensa de la Llei de 
Normalització Lingüística i de la llengua pròpia de les Illes Balears. 
22. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds sobre la llengua pròpia de les Illes 
Balears 
 
Mocions d’urgència 
Primera moció urgent: Proposta de la batlia sobre aprovació projectes de demolició del 
pont del riuet i de desviament dels serveis d’adaptació del carrer Coves de Porto Cristo. 
Segona moció urgent: Moció del Grup Municipal Socialista per instar al Govern Municipal 
a rectificar la decisió de la compra de Can Bauzà 
Tercera moció urgent: Moció presentada pel Grup Municipal Socialista per fomentar el 
bon ús dels patis oberts 
Quarta moció urgent: Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds sobre retorn de les 
quantitats pagades a l’SGAE pel Cànon Digital 
 
 
El president obri la sessió i es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
 
1. Lectura i aprovació actes sessions núms. 16/2010 i 17/2010. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 

I 
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Aprovar l’acta de la sessió número 16/2010 ordinària celebrada per aquest mateix òrgan el 
passat dia 4 d’octubre de 2010. 
 

II 
 

Aprovar l’acta de la sessió número 17/2010 extraordinària celebrada per aquest mateix 
òrgan el passat dia 22 d’octubre de 2010. 
 
 
2. Donant compte de les resolucions dictades en els mesos de setembre i d’octubre de 
2010 
 
Resolucions dictades en els mesos de setembre i d’octubre de 2010 
 
La Sra. Julve Caldentey demana un aclariment sobre els decrets següents:  

• Primer, en referència a dos decrets que reanunden les delegacions de competència 
del delegat d’Urbanisme Sr. Amer Artigues.  El Sr. Amer Artigues respon que, 
amb motiu de la seva baixa mèdica, el Sr. Bosch Lliteras el va substituir en les 
seves funcions, fins a la seva alta. 

• Respecte al contracte d’una xarxa privada de mitja tensió per al nou institut de son 
Fangos.  El Sr. Amer Artigues indica que l’Ajuntament quan cedí els terrenys per a 
la construcció de l’institut de son Fangos es va comprometre a dotar-lo de tots els 
serveis, i, la previsió de l’Ajuntament va ser executar les obres de subministrament 
pel camí de son Fangos; però, no obstant això, el projecte d’obres de la Conselleria 
d’Educació i Cultura el projectà pel camí de ses Tapereres, per la qual cosa 
l’Ajuntament ha d’assumir els costos de la redacció del projecte corresponent. 

• Quan a l’inici de l’expedient de contractació sobre sensibilització de la recollida de 
residus i educació ambiental.  El Sr. Rosselló Cerdà respon que és un servei que ja 
prestava l’Ajuntament i la descripció concreta del seu abast està regulada en el plec 
de clàusules administratives, al qual si té interès li pot fer arribar una còpia.   

• Finalment, demana unes explicacions sobre el decret que inicia l’explotació del bar 
del centre cívic de son Macià.  El Sr. Bosch Lliteras assenyala que aquest decret 
està anul·lat i que es troba pendent dels corresponents informes. 

 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de les resolucions dictades per la batlia 
presidència en els mesos de setembre i d’octubre de 2010, inscrites amb els números 
2835/2010 al 3202/2010 i amb els 3203/2010 al 3436/2010, respectivament. 
 
 
3. Donant compte del II Expedient d’incorporació de romanents exercici 2010 de la 
Institució Pública Antoni M. Alcover. 
 
II Expedient d’incorporació de romanents exercici 2010 de la Institució Pública Antoni M. 
Alcover. 
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El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de la resolució de la Presidència de la Institució 
Pública Antoni Maria Alcover de data 22 de setembre de 2010, inscrita amb el número 
15/2010, aprovant el II Expedient d’incorporació de romanents de crèdit de l’exercici 
2010, que afecta a diverses partides de despeses, per un import de 51.683,59 euros. 
 
 
4. Donant compte del II Expedient d’incorporació de romanents exercici 2010 del 
Patronat Municipal d’Esports. 
 
II Expedient d’incorporació de romanents exercici 2010 del Patronat Municipal d’Esports. 
 
El Sr. Bosch Lliteras dóna les corresponents explicacions. 
 
La Sra. Julve Caldentey demana perquè no s’ha pagat la direcció d’obra de la gespa 
artificial a càrrec del Pla Espanya. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que aquest projecte formava part del primer Plan Espanya, 
en el qual no es varen preveure les despeses de direcció d’obra. 
 
El Sr. Oliver Gomila considera que les obres de la gespa del camp de futbol de son Macià 
són sobredimensionades. 
  
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de la resolució de la Presidència del Patronat 
Municipal d’Esports de 28 de juny de 2010, inscrita amb el número 40/2010, aprovant el II 
Expedient d’incorporació de romanents de crèdit de l’exercici 2010, que afecta a diverses 
partides del pressupost de despeses, per un import de 7.540.00 euros. 
 
 
5. Donant compte del I Expedient d’incorporació de romanents exercici 2010 de la 
Institució Pública del Teatre Municipal de Manacor. 
 
I Expedient d’incorporació de romanents exercici 2010 de la Institució Pública del Teatre 
Municipal de Manacor. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de la resolució de la Presidència de la Institució 
Pública del Teatre Municipal de Manacor de 19 d’octubre de 2010, aprovant el I Expedient 
d’incorporació de romanents de crèdit de l’exercici 2010, que afecta a diverses partides del 
pressupost de despeses, per un import de 9.369,90 euros. 
 
 
6. Donant compte del I expedient de modificació de crèdit per transferència núm. 1 
del Patronat Municipal d’Esports. 
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I expedient de modificació de crèdit per transferència núm. 1 del Patronat Municipal 
d’Esports. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de la resolució de la Presidència del Patronat 
Municipal d’Esports de 13 d’octubre de 2010, inscrita amb el número 49/2010, aprovant el 
I expedient de modificació de crèdit per transferència núm. 1 del Patronat Municipal 
d’Esports, per import de 690,00 euros. 
 
 
7. Precs, preguntes i interpel·lacions. 
 
PREGUNTES ESCRITES  
 
* Presentades pel Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds el 4 de novembre de 2010, amb el 
número 16223 del REG: 

“1. Una vegada acabada la moratòria per a l’homologació dels passos elevats, es 
pot confirmar que tots els que es troben al nostre municipi compleixen la 
normativa? 
2. Té intenció l’equip de govern d’adoptar alguna mesura a les zones d’oci nocturn 
a partir del proper dos de gener en vistes a l‘entrada en vigor de la nova normativa 
que prohibeix  fumar en espais tancats? 
3. Quin és el criteri que segueix l’equip de govern quant a la intervenció de líders 
religiosos a inauguracions d’edificis públics? 
4. Quants d’aparcaments en zona blava hi ha al nucli de Manacor? I a Porto Cristo? 
Quina recaptació s’ha fet els anys 2008 i 2009 a cada una de les zones? 
Joan Llodrà Gayà. Miquel Oliver Gomila. Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds” 

 
1a Pregunta: La formula el Sr. Oliver Gomila. 
 
El Sr. Sureda Fons afirma que els passos elevats del municipi de Manacor compleixen la 
normativa. 
 
El Sr. Oliver Gomila discrepa de l’asseveració del Sr. Sureda Fons perquè hi ha uns passos 
on no hi ha bandes reductores, superen els 10 cm d’alçada, etc. 
 
El Sr. Sureda Fons replica que la seva afirmació està fonamentada en les informacions 
proporcionades pels tècnics municipals, però que, malgrat això, demanarà per escrit si tots 
els passos elevats compleixen la normativa. 
 
2a Pregunta: La realitza el Sr. Oliver Gomila. 
 
El batle en funcions respon que l’Ajuntament mantindrà la legalitat. 
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El Sr. Oliver Gomila espera que l’Ajuntament posi algun dispositiu especial quan entri en 
vigor la nova normativa que prohibeix fumar en espais tancats. 
 
El batle en funcions indica que ho tindrà en compte. 
 
3a Pregunta: L’efectua el Sr. Llodrà Gayà. 
 
El Sr. Nicolau Girart respon que les inauguracions de les instal·lacions i edificis municipals 
es continuaran realitzant amb un capellà, i demana al Sr. Llodrà Gayà si vol que assisteixi 
també un iman. 
 
El Sr. Llodrà Gayà considera que no hi hauria d’assistir cap líder religiós a les 
inauguracions d’edificis municipals perquè aquests actes són propis del segle XX i no de 
l’actual. 
 
El Sr. Nicolau Girart afirma que l’equip de govern mantindrà la mateixa línia en les 
inauguracions oficials. 
 
El Sr. Amer Artigues manifesta que no comparteix el posicionament del Sr. Nicolau 
Girart. 
 
4a Pregunta:  La formula el Sr. Llodrà Gayà. 
 
El batle en funcions respon que es contestarà en el proper plenari. 
 
El Sr. Bosch Lliteras contesta a la pregunta realitzada pel PSM-Esquerra-Verds el passat 
plenari i dona les xifres següents: el número d’ordinadors 287 i número de llicències 1.275. 
 
El Sr. Llodrà Gayà creu recordar que la pregunta també feia referència a l’import total del 
cost de les llicències. 
 
El Sr. Bosch Lliteras assenyala que se li proporcionarà aquesta informació. 
 
* Presentades pel Grup Municipal ALM-UM el 4 de novembre de 2010, amb el número 
16276 del REG: 

“1. Quan pensa convocar l’equip de govern a l’oposició per donar compte del punt 
2 del plec de condicions que va atorgar l’estudi de llocs de treball a Rodríguez 
Viñals SL? 
2. Quan pensa l’Ajuntament instal·lar la placa identificativa que dóna nom al carrer 
de Es Pedregar de Manacor ciutat? 
3. Quan pensa l’Ajuntament consolidar les obres d’adoquinament del cementeri de 
Son Coletes, després d’anys sense arreglar la part posterior antiga? 
Catalina Julve Caldentey”. 
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1a Pregunta:  L’efectua la Sra. Julve Caldentey. 
 
El Sr. Bosch Lliteras respon que ja s’ha donat en diverses ocasions informació sobre 
aquest assumpte i que ara s’està estudiant la part estratègica de la relació de llocs de feina. 
Recalca que l’organització estratègica que proporcionarà l’empresa consultora serà 
participativa i s’haurà de desenvolupar-se en els propers anys. 
 
La Sra. Julve Caldentey recorda que els Sindicats han demanat la convocatòria de la Mesa 
Negociadora i encara no l’ha realitzat l’equip de govern.  Creu que no s’aplicarà la 
valoració dels llocs de feina presentada per l’empresa Rodríguez Viñals SL.  Recorda que 
el Capítol I dels Pressupostos, destinat a despeses de personal, consumeix el 80% dels 
pressupostos, per la qual cosa és necessària una organització adient. Ofereix a l’equip de 
govern un pacte de col·laboració en aquest assumpte i critica a l’equip de govern que 
encara no hagi posat en funcionament els equips per controlar les entrades i sortides del 
personal. 
 
El Sr. Bosch Lliteras té clar que el Capítol I ascendeix a una xifra de 16 milions d’euros i 
que la despesa destinada a estudiar l’organització, proposar la valoració de llocs de feina i 
la redacció d’un pla estratègic no és gens significativa tenint en compte la gran importància 
del Capítol destinat a despeses de personal.  Finalment agraeix a la Sra. Julve Caldentey el 
suport que li ofereix per negociar la nova valoració de llocs de feina. 
 
2a Pregunta:  La realitza el Sr. García Boza, si bé assenyala que ja s’ha posat la placa 
identificativa del carrer Es Pedregar el passat dissabte. 
 
La Sra. Febrer Gelabert indica que no hi ha un carrer sinó que és la plaça des Pedregar i 
agraeix al grup ALM-UM de l’avís de la manca d’instal·lació de la placa identificativa 
corresponent. 
 
3a Pregunta:  La formula la Sra. Julve Caldentey. 
 
El Sr. Nicolau Girart respon que s’han fet unes importants millores al cementiri gràcies al 
Pla  E, si bé, pel que fa l’adequació de la part del cementiri que no està adoquinat, 
l’Ajuntament  va demanar la seva inclusió en el Pla Espanya del 2010 i la Delegació del 
Govern no va estar conforme al considerar que no s’ajustava a la convocatòria de 
subvencions. Posa de relleu que en aquests moments, com a conseqüència de la situació 
econòmica, és inviable executar les obres d’adoquinat i de pluvials en el cementiri.  
 
La Sra. Julve Caldentey agraeix l’interès del Sr. Nicolau Girart respecte a l’adoquinament 
del cementiri i li ofereix el seu suport per a l’execució d’aquestes obres. 
 
El Sr. Nicolau Girart dóna les gràcies a la Sra. Julve Caldentey per la seva bona 
predisposició, si bé destaca que durant aquests quatre anys s’ha millorat d’una forma molt 
notable el cementiri. 
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* Presentades pel Grup Municipal Socialista el 5 de novembre de 2010, amb el número 
16304 del REG: 

“1. Per què el pacte de govern PP-AIPC fa publicitat de les obres del Pla E sense 
fer constar la procedència del finançament. 
2. Per quin motiu roman tancat el Museu d’Història de Manacor? 
3. Quan s’arreglarà el Camí  de Ses Bones Dones? 
Júlia Roman, portaveu del Grup Municipal Socialista”. 

 
1a Pregunta: L’efectua la Sra. Fernández Rubí. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que hi ha un cartell indicatiu de les obres que han estat 
finançades per l’Estat a través del Pla Espanya i que té molt clar que moltes obres que ha 
executat l’Ajuntament durant aquests dos anys han estat possible pel finançament íntegre 
de l’Estat. 
 
La Sra. Fernández Rubí considera que si l’Ajuntament realitza notes de premsa o 
publicitat, ha de fer constar que les obres han estat finançades per l’Estat, per la qual cosa 
demana respecte a les institucions. 
 
El Sr. Amer Artigues replica que mai ha tingut mala intenció i si té alguna objecció hauria 
de dirigir-se al responsable de premsa. 
 
2a Pregunta: La formula la Sra. Roman Quetglas. 
 
La Sra. Febrer Gelabert contesta que el Museu d’Història de Manacor no es troba tancat, si 
bé és cert que ho va estar els horabaixes i els festius del mes de setembre per les vacances 
de la persona encarregada del Museu.  
 
La Sra. Roman Quetglas no comparteix la solució de la Sra. Febrer Gelabert, ja que 
s’hagués pogut cobrir la vacant amb una altra persona i la despesa era perfectament 
assumible.  Retreu a la Sra. Febrer Gelabert que no hagi convocat, per tractar aquest 
assumpte, a la Comissió Informativa de Cultura i que aquesta no s’hagi reunit durant els 
darrers sis mesos.  
 
La Sra. Febrer Gelabert pren nota dels suggeriments de la Sra. Roman Quetglas, però a la 
vegada mostra el seu disgust que el PSOE que governa el Consell de Mallorca no hagi 
convocat enguany subvencions per al Museu. 
 
3a Pregunta:  La planteja el Sr. Castellano Gallardo. 
 
El Sr. Sureda Fons afirma que tot d’una que sigui possible arreglarà el camí. 
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El Sr. Castellano Gallardo estima que és molt important arreglar i ampliar el camí pel 
trànsit que suporta principalment els diumenges i els dies de curses de cavalls. 
 
El Sr. Sureda Fons assenyala que el Sr. Castellano Gallardo presenta dues qüestions 
distintes, una és ampliar el camí, per la qual cosa faria falta expropiar terrenys, i, una altra, 
arreglar els clots, que això es solucionarà en el moment que sigui possible. 
 
 
8. Dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme: aprovació inicial de la 
modificació puntual de les NNSS relativa a la illeta de Fartàritx 
 
Dictamen de la Comissió Informativa d’Urbanisme de 3 de novembre de 2010 d’aprovació 
inicial de la modificació puntual de les Normes Subsidiàries de Manacor referent a la zona 
dels molins de Fartàrix i sobre reducció edificabilitat i alçària; informe de l’arquitecte 
municipal, Sr. Joan Pascual Femenias, de 29 d’octubre de 2010; i informe del TAG del 
Servei d’Urbanisme, Sr. Joan Antoni Salom Fullana, de 29 d’octubre de 2010, amb la 
conformitat del secretari. 
 
El Sr. Amer Artigues explica els aspectes de la modificació puntual. 
 
El Sr. Llodrà Gayà considera que la modificació solucionarà el problema d’aquest barri, si 
bé es reserva la possibilitat de presentar al·legacions a la modificació. 
 
El Sr. Amer Artigues indica que a partir de l’aprovació inicial hi ha una exposició pública 
d’un mes, durant la qual es podran presentar al·legacions a la modificació aprovada, i que, 
amb aquest acord d‘aprovació inicial, es suspenen l’atorgament de llicències que estiguin 
en contradicció en la nova ordenació proposada. 
 
La Sra. Roman Quetglas dóna el seu suport al dictamen i aprofita l’ocasió per felicitar als 
Serveis Urbanístics i al Delegat d’Urbanisme per l’impuls d’aquesta modificació.  Espera 
que el Pla Especial que es redacti en el futur conservi, almenys, un hort amb el seu molí 
tradicional. 
 
El Sr. Amer Artigues agraeix la intervenció de la Sra. Roman Quetglas i comparteix la 
seva preocupació i interès en el futur Pla Especial. 
 
La Sra. Julve Caldentey també suma el seu interès en l’aprovació de la modificació 
puntual, la qual, després de 30 anys, solucionarà el problema d’aquesta zona.  També 
felicita a la delegació d’Urbanisme. 
 
El Sr. Amer Artigues agraeix a tots els grups municipals el seu suport. 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat, complint el quòrum de majoria absoluta, de 
conformitat amb l’article 47.2.ll) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de 
règim local: 
 
1r. Aprovar inicialment la modificació puntual de les Normes Subsidiàries de Manacor, 
redactada pels arquitectes Sr. Ramis i Mayol, referent a la zona dels molins de Fartàritx 
i sobre reducció de l’edificabilitat i alçària de les illetes confrontants. Exp. núm. 1/2010. 
 
2n. Sotmetre a informació pública, per un termini d’un mes, la documentació 
relacionada a l’apartat anterior, mitjançant inserció d’anunci en el BOIB, en un dels 
diaris de major circulació de les Illes Balears i a la pàgina web de l’Ajuntament de 
Manacor.   
 
3r. Suspendre, per un termini de dos anys, l’atorgament de llicències derivada de 
l’aprovació inicial a que fa referència l’apartat primer d’aquest acord en els 
emplaçaments que seguidament es relacionen: 
- Illeta 1: Avinguda des Torrent, carrer d’en Figuera, carrer de Sant Jeroni i carrer de 

na Comtessa. 
- Illeta 2: Avinguda des Torrent, carrer d’en Colom, carrer Gil i carrer d’en Figuera. 
- Illeta 3: Carrer de Sant Jeroni, carrer d’en Figuera, carrer de la Creu i carrer de na 

Comtessa. 
- Illeta 4: Carrer Gil, carrer d’en Colom, carrer de la Creu i carrer d’en Figuera. 
- Illeta 5: Carrer de la Creu, carrer Gelabert, carrer del Remei i carrer de na Comtessa. 
- Illeta 6: Carrer de la Creu, carrer de la Llum, carrer del Remei i carrer Gelabert. 
- Illeta 7: Carrer de la Creu, carrer d’en Colom , carrer del Remei i carrer de la Llum. 
- Illeta 9: compresa entre els carrers Remei, Colom, Moliners, Sa Coma i plaça 

Concòrdia. 
- Illeta 10: compresa entre els carrers Sa Coma, Colom, Berga i Enagistes. 
- Illeta 11: compresa entre els carrers Berga, Colom, rda. del Port i Enagistes. 
- Filera de cases ubicades al sud del carrer Remei (identificades amb els núm. 15, 17, 

19, 21, 23, 25, 27, 33, 35, 37, 39, 41, 43, 45, 47, 49, 51 i 53) i la filera de cases 
ubicades al carrer Moliners (identificades amb els núm. 2, 4, 6, 8, 10, 12, 14, 16, 18 
i 20) filera de cases ubicades a la plaça Concòrdia (identificades amb els núm. 1, 2, 
3 i 4), així com les finques identificades amb els núm. 43, 45, 47 i 49 del carrer 
Comtessa. Identificades en el plànol com a 8a i 8b.  

No obstant es podran atorgar llicències fonamentades en el règim vigent que siguin 
compatibles en les determinacions del nou planejament. 
 
 
9. Dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos Humans: aprovació 
inicial del I Expedient de modificació de crèdit per crèdit extraordinari del 
pressupost del 2010. 
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Dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos Humans de 3 de novembre de 
2010 d’aprovació inicial del I Expedient de modificació de crèdit per crèdit extraordinari 
del pressupost del 2010. 
 
El Sr. Bosch Lliteras detalla el dictamen. 
 
El Sr. Llodrà Gayà anuncia que s’abstindrà i desitja que finalment no s’hagi de tomar el 
pont. 
 
El Sr. Bosch Lliteras mostra la seva sorpresa a la postura del Sr. Llodrà Gayà, ja que el 
pont del riuet s’executà amb el govern del Pacte de Progrés, que, en tot cas, serien els 
responsables de les obres del pont. 
 
El Sr. Llodrà Gayà retreu a l’equip de govern d’haver actuat malament en aquest assumpte 
perquè s’ha fet una llei per intentar legalitzar el pont i fins i, fins i tot, s’ha anat a veure el 
Jutge. 
 
El Sr. Gomila Capó assevera que va anar a veure el Jutge i tornaria a anar totes les vegades 
que fessin falta, però que això no ha tingut cap tipus d’influència amb la decisió judicial. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
a) Aprovar inicialment el I Expedient  de modificació de crèdit per crèdit extraordinari del 
pressupost del 2010, en el sentit de: 
 
1. Realitzar un crèdit extraordinari a les partides següents del pressupost de despeses de 
l’exercici 2010, pels imports que s’indiquen a continuació: 

Descripció despesa   Partida    Import 
Demolició pont riuet PC  60.151.60907   955.185,18 € 

 
2. Finançar aquest import amb el romanent líquid de Tresoreria. 

Descripció    Concepte   Import 
Préstec demolició pont  913.02    955.185,18 € 

 
b) Exposar al públic, previ anunci en el BOIB, durant el termini de 15 dies l’expedient de 
modificació de crèdits pressupostaris, i, transcorregut l’esmentat termini sense que s’hagin 
produït reclamacions, donar-lo per aprovat definitivament, de forma automàtica, en 
compliment del disposat a l’article 169 del RDLegislatiu 2/2004, reguladora de les 
Hisendes Locals. 
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10. Dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos Humans: aprovació 
inicial del II Expedient de modificació de crèdit per crèdit extraordinari del 
pressupost de 2010 
 
Dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos Humans de 3 de novembre de 
2010 d’aprovació inicial del II Expedient de modificació de crèdit per crèdit extraordinari 
del pressupost de 2010. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica que, després de l’intent d’incloure les obres de reforma de 
Can Bauzà en el Pla Espanya, ara no queda més remei que realitzar-les per fases.  
 
La Sra. Roman Quetglas anuncia que el seu grup municipal votarà en contra de la creació 
d’aquesta partida, i ho justifica que l’edifici es troba en ruïna i que el cost final d’adequar 
3.000 m2 d’oficines, serà de més de 3 milions d’euros. 
 
El Sr. Oliver Gomila també considera excessiva la despesa per adequar 3.000 m2 
d’oficines i que la solució que es proposa és totalment inadequada. 
 
La Sra. Julve Caldentey recorda que mai ha estat d’acord amb la forma d’adquisició de 
l’edifici de Can Bauzà, però estima que no es pot mantenir un edifici “mort”, ara bé 
assenyala que s’abstindrà fins que no es resolgui la denúncia presentada davant els Jutjats.  
 
El Sr. Bosch Lliteras manifesta la seva sorpresa en la intervenció de la Sra. Julve 
Caldentey, ja que sembla que Unió Mallorquina s’adhereix a la denúncia, la qual no consta 
que s’hagi presentada.  Es reafirma en la postura municipal d’adequar l’edifici per fases, 
millor solució per a l’ús de l’edifici de Can Bauzà.  Acusa als grups de l’oposició de fer, en 
aquest assumpte, una política “barata”.  
 
La Sra. Roman Quetglas manifesta que no l’han convençut els arguments del Sr. Bosch 
Lliteras, i no entén que si l’edifici està en tant bones condicions perquè es va intentar cedir 
per als Jutjats o el Centre de Salut.  Considera que el primer que s’ha de fer es comprovar 
si la compra es va fer de forma correcta a l’existir una denúncia per prevaricació 
immobiliària. 
 
El Sr. Oliver Gomila pregunta perquè, sí la compra de Can Bauzà va ser tan favorable, 
després de tants d’anys no s’ha fet res.  També es pregunta perquè no s’ha tingut en 
compte un informe tècnic que deia que l’edifici podia caure.  
 
La Sra. Julve Caldentey considera que la posició del seu partit és totalment coherent, ja que 
de la mateixa manera que no volen que es posin doblers per al pont, no s’ha d’invertir a 
Can Bauzà fins que es conegui que l’adquisició és correcta, i que, per altra banda, l’equip 
de govern tampoc ha tingut cap tipus de pressa per adequar l’edifici adquirit fa més de sis 
anys. 
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El Sr. Amer Artigues demana al Secretari si té constància d’alguna denúncia presentada 
amb relació a l’edifici de Can Bauzà.   
 
El Secretari, a requeriment del batle, contesta que no consta a l’Ajuntament cap 
comunicació dels Jutjats respecte a l’edifici de Can Bauzà. 
 
El Sr. Bosch Lliteras afirma que una vegada aclarit l’aspecte judicial queden clares les 
postures dels grups municipals, i que l’equip de govern té com a funció governar.   A la 
Sra. Roman Quetglas li contesta que les cessions tant per als nous Jutjats com per al Centre 
de Salut eren provisionals i que, en tot cas, es troba satisfet de l’adquisició de l’edifici. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC), cinc vots en contra 
(PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista) i tres abstencions (ALM-UM): 
 
a) Aprovar inicialment el II Expedient  de modificació de crèdit per crèdit extraordinari del 
pressupost del 2010, en el sentit de: 
 
1. Realitzar un crèdit extraordinari a les partides següents del pressupost de despeses de 
l’exercici 2010, pels imports que s’indiquen a continuació: 

Descripció despesa   Partida    Import 
Reforma Can Bauzà   60.151.61905   610.697,47 € 

 
2. Finançar aquest import amb el romanent líquid de Tresoreria. 

Descripció    Concepte   Import 
Romanents Tresoreria Desp.Gen. 870.00    610.697,47 € 

 
b) Exposar al públic, previ anunci en el BOIB, durant el termini de 15 dies l’expedient de 
modificació de crèdits pressupostaris, i, transcorregut l’esmentat termini sense que s’hagin 
produït reclamacions, donar-lo per aprovat definitivament, de forma automàtica, en 
compliment del disposat a l’article 169 del RDLegislatiu 2/2004, reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 
11. Dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos Humans sobre 
aprovació inicial del III Expedient de modificació de crèdit per suplement de crèdit 
del pressupost del  2010 
 
Dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos Humans de 3 de novembre de 
2010 d’aprovació inicial del III Expedient de modificació de crèdit per suplement de crèdit 
del pressupost del  2010. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica el dictamen. 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
a) Aprovar inicialment el III Expedient  de modificació de crèdit amb suplement de crèdit 
del pressupost del 2010, en el sentit de: 
 
1. Realitzar un suplement de crèdit a les partides següents del Pressupost Propi de 
l’exercici  2010, pels imports que s’indiquen a continuació: 

Descripció despesa   Partida    Import 
Infraestructura urbanística  60.151.60192   150.000,00 € 
Energia – Sum.energia elèctrica 73.425.22100   100.000,00 € 
Total         250.000,00 € 

 
2. Finançar dita modificació amb el romanent líquid de Tresoreria. 
 
b) Exposar al públic, previ anunci en el BOIB, durant el termini de 15 dies l’expedient de 
modificació de crèdits pressupostaris, i, transcorregut l’esmentat termini sense que s’hagin 
produït reclamacions, donar-lo per aprovat definitivament, de forma automàtica, en 
compliment del disposat a l’article 169 del RDLegislatiu 2/2004, reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 
12. Dictàmens de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos Humans: 
reconeixements extrajudicials de crèdits 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa d’Hisenda i Recursos Humans de 23 de juny de 
2010 de reconeixement extrajudicial de crèdits i informes de la Intervenció de Fons. 
 
El Sr. Bosch Lliteras indica que es tracta d’obres i serveis realitzats a l’exercici 2009, però 
que s’han presentar les factures a l’exercici actual. 
 
El Sr. Castellano Gallardo apunta que s’hauria de tenir més cura per evitar els 
reconeixements extrajudicials. 
 
El Sr. Llodrà Gayà agraeix els aclariments del Sr. Bosch Lliteras i demana en quin temps 
es pagaran les factures aprovades, ja que hi ha factures de fa més d’un any i mig.  
 
La Sra. Julve Caldentey afirma que l’Ajuntament té un límit màxim de dos mesos per 
pagar les factures i hauria d’accelerar aquest assumpte. 
 
El Sr. Bosch Lliteras respon que l’aplicació de procediment de reconeixement extrajudicial 
ha estat motivat en el fet que els proveïdors han presentat tard les factures, i que es pagaran 
immediatament que la Intervenció i la Tresoreria Municipal donin les instruccions 
oportunes. 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 

1  
 
Reconèixer extrajudicialment el crèdit, per correspondre a un exercici anterior; i, 
conseqüentment, aprovar la factura número 2001677791 de l’empresa Thomson Reuters, 
de 19 de febrer de 2009, relativa a la subscripció a la Revista Cunal any 2009, per import 
de 204,76 euros, amb càrrec al número d’operació RC 201000017115. 
 

2 
 
Reconèixer extrajudicialment el crèdit, per correspondre a un exercici pressupostari 
posterior (2010) al que correspondria la seva aplicació (2009); i, conseqüentment, 
aprovar la factura núm. 235/2009, de data 05.oct.2009, per import de 789,96 euros, 
presentada per “m de misser, CB. advocats”, en concepte de defensa jurídica policia 
local, en les diligències prèvies núm. 927/2005, seguides en el Jutjat d’Instrucció núm. 1 
de Manacor,  amb càrrec a l’operació RC número 201000015272. 

 
3 

 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per correspondre a un exercici pressupostari 
posterior (2010) al que correspondria la seva aplicació (2009); i, conseqüentment, 
aprovar les factures que es relacionaran presentades per Rey Sol SA, per un import total 
de 2.590,86 euros, en concepte d’anuncis, amb càrrec a l’operació RC núm. 
201000014790 - despeses de publicitat: 
 
Núm. de factura data Import 
120026494 26.11.2009 937,86 euros 
120026495 26.11.2009 943,08 euros 
120026497 26.11.2009 709,92 euros 
Total  2.590,86 euros 
 

4  
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per correspondre a un exercici pressupostari 
posterior (2010) al que correspondria la seva aplicació (2009);  i, conseqüentment, 
aprovar les factures que seguidament es diran en concepte de publicitat, per un import 
total de 7.197,46 euros, amb càrrec a l’operació RC número 201000014625: 
 
Nom Núm. factura Data Import 
Informacions Llevant SL 31430/10 02.01.2010 1.054,44 € 
Informacions Llevant SL 31323/10 02.01.2010 360,76 € 
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SCIP - Solucions Corporatives IP, SLU A10-9 08.01.2010 2.088,00 € 
Mallorca Press SL 2009/5575 02.01.2010 353,46 € 
Ferrer  i Vallespir SL 599 01.01.2010 2.586,80 € 
Hora Nova SA M/112723 28.01.2010 377,00 € 
Hora Nova SA M/112727 28.01.2010 377,00 € 
Total    7.197,46 € 
 

5 
 
Reconèixer extrajudicialment, per ser la data de la factura de l’any anterior, el crèdit i, 
conseqüentment, aprovar la factura presentada pel Govern de les Illes Balears, 
Conselleria de Presidència, Butlletí Oficial de les Illes Balears, per import de 564,54 
euros, en concepte de publicació d’edictes en el BOIB (edictes 24642 i 24792) durant el 
mes de novembre de 2009, amb càrrec a l’operació RC número 201000014629. 
 

6 
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per correspondre a un exercici pressupostari 
posterior (2010) al que correspondria la seva aplicació (2009) i, conseqüentment, 
aprovar les factures que es relacionen en concepte de publicitat i anuncis, per un import 
total de 3.391,84 euros, amb càrrec a l’operació RC número 201000014789: 
 
Nom Núm. de factura data Import 
Medios Multimedia de Manacor SL 8/22 31.01.2010 1.032,40 € 
Medios Multimedia de Manacor SL 8/23 31.01.2010 1.234,24 € 
Quinze Dies Cent per Cent SL 10/42 03.02.2010 1.125,20 € 
Total   3.391,84 € 
 
 
 
13. Dictàmens de la Comissió Informativa de Serveis Públics: reconeixements 
extrajudicials de crèdits 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa de Serveis Públic sobre reconeixements 
extrajudicials de crèdits 
 
El Sr. Sureda Fons assenyala que es tracta de reconeixements extrajudicials per aprovar 
factura de l’exercici passat, presentades enguany, i d’alguns subministraments en els quals 
s’està treballant en l’elaboració dels plecs de clàusules administratives per a la seva 
posterior contractació. 
 
La Sra. Fernández Rubí demana a qui correspon el manteniment i neteja del passeig de 
s’Illot. 
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El Sr. Amer Artigues contesta que correspon a l’Ajuntament com a conseqüència d’un 
conveni firmat entre la Conselleria de Medi Ambient i l’Ajuntament de Manacor. 
 
El Sr. Oliver Gomila afirma que el procediment de reconeixement extrajudicial no és 
correcta i que s’haurien de treure a contractació l’adquisició de material de construcció; 
però, no obstant això, hi ha algunes factures que donaran el seu suport si es fa la votació 
per separat. 
 
El Sr. Sureda Fons afirma que està encomanat el procediment de contractació del 
subministrament de material de construcció. 
 
La Sra. Julve Caldentey demana que fins que no s’adjudiqui el contracte, es reparteixi 
l’adquisició del subministrament entre totes les empreses de Manacor. 
 
El Sr. Sureda Fons contesta que s’intenta repartir al màxim, però que de totes maneres les 
empreses subministradores ofereixen a l’Ajuntament els seus productes amb el màxim 
descompte possible. 
 
El Sr. Amer Artigues assenyala que hi ha empreses que no volen subministrar a 
l’Ajuntament pel seu retràs en el pagament. 
 

Dictamen 1 
 
Dictamen de 28 de juny de 2010, informes de la Intervenció i informes tècnics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions 
(ALM-UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’ha tramitat el corresponent 
expedient de contractació i, consegüentment aprovar les factures presentades per 
l’empresa Neteges Urbanes Illes Balears SA (NETURSA), amb el CIF A57126427, 
corresponent als següents conceptes i quantitats: 
 
Recollida selectiva de vidre a porta a porta del nucli de Manacor (RC núm. d’operació 
201000014792) 

Factura Data Import (IVA inclòs) 
407/09 30/12/09 1.694,07 
12/10 31/01/10 1.707,58 
43/10 28/02/10 1.517,85 
58/10 31/03/10 1.707,58 
86/10 30/04/10 1.517,85 

TOTAL  8.144,93 
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Recollida selectiva de paper-cartró comercial porta a porta als establiments del centre de 
Manacor, complementària a l’establerta pel Conveni amb el Consell (RC número 
d’operació 201000014793): 

Factura Data Import (IVA inclòs) 
408/09 30/12/09 1.694,07 
13/10 31/01/10 1.517,85 
44/10 28/02/10 1.517,85 
59/10 31/03/10 1.707,58 
87/10 30/04/10 1.707,58 

TOTAL  8.144,93 
 
Recollida selectiva de vidre a generadors singulars de Porto Cristo i zona costanera  
(RC número d’operació 201000014794): 

Factura Data Import (IVA inclòs) 
346/09 31/10/09 381,73 

 
Lloguer caixa compactadora  per a la recepció selectiva de cartró al parc verd  (RC 
número d’operació 201000014796): 

Factura Data Import (IVA inclòs) 
406/09 30/12/09 707,39 

 
 

Dictamen 2  
 
Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 28 de juny de 2010, informe 
de la Intervenció de Fons i informes tècnics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per  tretze vots a favor (PP, AIPC i PSM-Esquerra-Verds) i 
sis abstencions (ALM-UM i Grup Municipal Socialista): 
 
Reconèixer extrajudicial el crèdit per ser factura d’un exercici anterior i, 
consegüentment aprovar la factura núm. A/2009/0002010458 de data 31/12/2009 
presentada per Solred SA, en concepte de subministrament de carburant pel vehicle 
municipal dels Centres d’Estades Diürnes de Manacor amb matrícula IB-0039-DJ, per 
un import total de 55,01 € (iva inclòs), amb càrrec a l’operació RC 201000016121. 
 

Dictamen 3 
 
Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 28 de juny de 2010, informe 
de la Intervenció de Fons de 23 de juny de 2010, informe tècnic de l’agent d’ocupació i 
desenvolupament local d’1 de juny de 2010. 
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’ha tramitat el corresponent 
expedient de contractació i, consegüentment aprovar les factures presentades per l’empresa 
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Centre d’Estudis Manacorins, SL, amb el NIF B07669831, corresponent a la realització del 
curs “Tècnic en sistemes microinformàtics”, per l’import que s’indica a continuació, amb 
càrrec a l’operació RC 201000003144): 
 

Factura Data Import € (IVA inclòs) 
230/CEM 25/03/2010 8.669,43 
243/CEM 10/05/2010 17.807,93 

 TOTAL 26.477,36 
 

Dictamen 4 
 
Dictamen de la Comissió Informativa de 28 de juny de 2010, informe de la Intervenció de 
Fons i informes tècnics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per  tretze vots a favor (PP, AIPC i PSM-Esquerra-Verds) i 
sis abstencions (ALM-UM i Grup Municipal Socialista): 
 
Reconèixer extrajudicialment els serveis prestats dins l’exercici de 2009 i, consegüentment 
aprovar la factura presentades per l’empresa Pedro Pou Fiol SA, amb el NIF A07084874, 
corresponent a les despeses de transport del mes de novembre de l’escola taller “Son 
Negre”, per l’import que s’indica a continuació, amb càrrec a l’operació RC número 
201000003136: 
 

Factura Data Import € (IVA inclòs) 
72/10 17/03/2010 569,24 

 TOTAL   569,24 € 
 

Dictamen 5 
 
Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 28 de juny de 2010, informe 
de la Intervenció de Fons i informes tècnics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits  corresponents als treballs extraordinaris 
executats durant l’any 2010 de forma complementària a les obligacions del contracte de 
recollida de residus, neteja viària i gestió dels parcs verds de Manacor vigent i, 
consegüentment aprovar les factures presentades per l’empresa UTE Manacor, amb el 
CIF U64014814, corresponent als següents conceptes i quantitats, per un import total de 
1.538,65 euros amb càrrec a l’operació RC número 2010000016122. 
 
Servei d’unitat de correcció ambiental de les àrees d’aportació  

Factura Data Import (IVA inclòs) 
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UTET020/1000003 31/01/10 434,54 
UTET020/1000005 28/02/10 434,54 
UTET020/1000008 31/03/10 223,19 
UTET020/1000012  30/04/10 223,19 
UTET020/1000015 31/05/10 223,19 

Total  1.538,65 
 

Dictamen 6 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 15 de setembre de 2010, 
informes de la Intervenció de Fons i informes tècnics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per  onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 

I 
 

Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’han tramitat les dues darreres 
factures dins l’exercici de 2009 i, consegüentment aprovar les factures presentades per 
Gaspar Fuster Amer, corresponents al “Disseny i desenvolupament de les sis activitats 
de voluntariat ambiental” i al “transport, dietes i material divers per a les activitats del 
voluntariat ambiental”, pels imports que s’indiquen, amb càrrec a l’operació núm. 
201000019313: 

 
Factura data Import (IVA  inclòs) 

Núm. 09F0028 23-11-2009 4.500,00 € 
Núm. 09F0030 10-12-2009 1.210,00 € 

 Total 5.710,00 €  
 

II 
 

Reconèixer extrajudicialment el crèdit corresponent al pagament de la quantia pendent 
de pagament de la factura núm. 02008003764 de MAC Insular SL, corresponent al 
pagament del percentatge de l’IVA (7% en l’any 2008), que no fou abonada en el seu 
dia, i que es concreta en el següent import, amb càrrec a l’operació núm. 
201000022790: 

Factura Data Import base, ja pagat 7% IVAPendent de pagament 
02008003764 30/06/2008 12.554,02 euros 878,79 euros 

 
III 

 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’ha tramitat el corresponent 
expedient de contractació i, consegüentment aprovar les factures presentades per 
l’empresa Escuela de Turismo de Baleares SL, corresponent a la realització del curs 
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“Gestió de pisos i neteja en allotjaments”, per l’import que s’indica a continuació, amb 
càrrec a l’operació núm. 201000022065: 
 

Factura data Import (IVA inclòs) 
35/10 20/04/2010 12.600,00 € 
36/10 20/04/2010 1.380,00 € 
37/10 20/04/2010 3.846,79 € 
39/10 20/04/2010 2.589,41 € 

total 20.416,20 € 
 

IV 
 
Reconèixer extrajudicialment el crèdit, per quan  els treballs facturats  s’han executat 
dins l’exercici anterior, i conseqüentment aprovar la  factura núm. 90F079702 de data 
02/03/2010  presentada   per l’empresa  Servicio de Contenedores Higiénicos Sanitarios 
SA, corresponent  al servei de manteniment dels contenidors sanitaris dels serveis 
higiènics femenins dels edificis municipals durant el mes  d’octubre de 2009, per un 
import total de 198,10 € IVA inclòs. amb càrrec a l’operació núm. 201000023683, 

 
V 

 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no per  no  haver-se adquirits els 
materials a l’empresa contractista,  adjudicatària del subministrament dels materials  
elèctrics ni quedar  acreditada l’adjudicació directa  i, conseqüentment aprovar les 
factures que a continuació es relacionen presentades per l’empresa Dielectro Balear SA,  
corresponent  al proveïment de materials per als electricistes de la brigada municipal  
(manteniment enllumenat públic i edificis municipals), per un import total de 2.613,57 
euros, amb càrrec a l’operació núm. 201000023684: 
 
 Factura Data Concepte Import total 
6331 15/03/2010 Materials amb destí al Museu d’Història 328,94 
9468 15/04/2010 Materials per reparació urgent de l’enllumenat 

públic de Cales de Mallorca, Cala Murada i  
quadres elèctrics  per celebració de fires   locals 

 
 

1313,15 
12771 15/05/2010 Materials per reparació avaria a l’enllumenat 

públic de la zona de la platja de Cales de Mallorca 
 
 

924,14 
20351 15/07/2010 Materials  per la reparació de l’antena del 

departament de batlia 
 

47,34 
                                                Total  2.613,57 €  

 
Dictamen 7 
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Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 25 d’octubre de 2010, informe 
de la Intervenció de Fons i informes tècnics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’han tramitat  els corresponents 
expedients  de contractació i consegüentment aprovar les factures  presentades  per les 
empreses, conceptes i imports que  a continuació s’especifiquen: 
 
RC             Nom                 Núm. Fra.   Data   Concepte             Import 
  
201000027129  Ferreteria Morey Can Busco SA  A0-1247 30/06/10 material ferreteria Son Negre  20,06 
201000027553       A0-1567 31/08/10 material ferreteria brigada  1.087,95 
201000027553      A0-1458  26/08/10 material ferreteria brigada  126,41 
201000027570      A0-1130  30/06/10 material ferreteria educació  173,72 
201000027122       A0-1102 30/06/10 material manteniment col·legi  287,92 
201000027143      A0-1096  30/06/10 material divers policia local  339,71 
201000027143      A0-1565  31/08/10 material divers policia local  280,75 
201000027109      A0-1457  26/08/10 material ferreteria urbanisme  15,60 
201000027122      A0-1149  30/06/10 material ferreteria   75,02 
 
201000027143  Materiales Constr.Galmés SA  10-5331 16/09/10 material divers policia local  8,97 
201000027143   10-4046  30/06/10 material divers policia local  10,51 
 
201000027122 Ferreteria Manacor SL 152  30/06/10 material ferreteria   21,58 
 
201000027114  Galmés Mac SL  R427  31/08/10 material brigada   11,49 
 
201000027114 Talleres Metalurgicos Costa SA  1196/10 31/08/10 material ferreteria brigada  855,02 
201000027138        535/10  16/04/10 material divers policia local  964,05 
 
201000027129  TT Serra SL  153/10  07/05/10 material consum Escola Son Negre 420,53 
201000027129   219/10  30/06/10 material consum escola Son Negre 765,83 
201000027129   299/10  31/08/10 material consum escola Son Negre 946,09 
201000027107   Ferreteria Fuster SL A16636/10 31/08/10 material ferreteria Son Negre  119,12 
 
201000027129   Lorenzo Reynés SL FMA-8345 25/06/10 material jardineria Son Negre  56,20 
201000027129   FAT-36364 15/06/10 material ferreteria   32,38 
201000027551   Hierros y Aceros de Mallorca SA  6 47658 31/08/10 material ferreteria col·legi  40,31 
201000027110          12291-0 31/08/10 material ferrer brigada  424,56 
201000027111          12287-0 31/08/10 material taller Es riuet  5.537,06 
 

 
Dictamen 8 

 
Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 25 d’octubre de 2010, informe 
de la Intervenció de Fons i informes tècnics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
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Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’han tramitat  els corresponents 
expedients  de contractació i consegüentment aprovar les factures  presentades  per les 
empreses, conceptes i imports que  a continuació s’especifiquen: 
 
RC             Nom                 Núm. Fra.    Data   Concepte          Import 
 
201000024975  Talleres Met. Costa SA  965/10  30/06/10 materials treball brigada                     105,28 
 
201000024975  Ferreteria Morey Can Busco SA A0 1099 30/06/10 materials treball brigada juny 2010 414,38 
201000024971      A0 1103  30/06/10 material pel museu d’història    11,47 
201000024973      A0 1568  31/08/10 material escola taller Son Negre   44,95 
201000024975 Ferreteria Fuster SL A-16374/10 30/06/10      99,27 
201000024972   A-16544/10 31/07/10 material taller ocupació   83,08 
201000024973   A-16545/10 31/07/10 material escola Son Negre   30,00 
 
201000024973  TT Serra SL  263/10  31/07/10 material taller ocupació                      1455,24 
 
201000024974  Antonio Pou Cladera 2010-FA-18 27/07/10 material vari brigada PC   63,64 
 
201000024972  Galmes Mac SL  Q2108  30/06/10 material taller d’ocupació  417,96 
201000024972   Q1569  31/05/10 material taller d’ocupació  621,28 
201000024974   R155  31/07/10 material d’obra brigada PC  872,54 
201000024972   R156  31/07/10 material obra taller d’ocupació  307,40  
201000024972   Q1199  04/05/10 material taller ocupació  48,46 
   

   
Dictamen 9 

 
Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 25 d’octubre de 2010, informe 
de la Intervenció de Fons i informes tècnics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
Reconèixer  extrajudicialment el crèdit corresponent a treballs extraordinaris al servei 
de manteniment i neteja d’espais verds i jocs infantils del Terme municipal de Manacor,  
executat durant el període de dia 8 de maig a 30 de juny de 2010,  període durant el qual 
havia conclòs el contracte vigent (en data de dia 7 de maig de 2010) amb l’empresa 
adjudicatària del servei i mentre no es resolia la tramitació de la nova contractació del 
servei, i consegüentment aprovar les factura presentada per Melchor Mascaró SA amb 
el NIF A-07045248, corresponent al següent concepte i quantitat, amb càrrec a 
l’operació núm. 201000022794: 
 
Treball extraordinari de reposició d’un aspersor danyat en un accident 
Factura Data Import (IVA inclòs) 
S 1006011 25/06/2010 63,53 euros 
 

Dictamen 10 
  

Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 25 d’octubre de 2010, informe 
de la Intervenció de Fons i informes tècnics. 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’han tramitat  els corresponents 
expedients  de contractació i consegüentment aprovar les factures  presentades  per les 
empreses, conceptes i imports que  a continuació s’especifiquen: 
 
RC      Nom                 Núm. Fra.  Data   Concepte            Import  
 
2010000019472  Ferreteria Morey Can Busco SA  A0 982 31/05/10 material curs Son Negre  426,76 
2010000019472   A0-418  22/03/10 material Son Negre   1.357,03 
2010000019472   B0-177  17/03/10 material Son Negre   76,13 
2010000019472   A0-420  29/03/10 material Son Negre   295,00 
2010000019472   A0-422  29/03/10 material Son Negre   933,03 
2010000019471   A0-1038  04/05/10 materials varis Policia Local  189,18 
2010000019469   A0-1042  31/05/10 material vari   33,88 
2010000019473   A0-1048  31/05/10 material vari brigada   40,36 
2010000019473   A0-1049  31/05/10 material ferreteria brigada  888,17 
2010000019473   A0-1050  31/05/10 material vari de ferreteria brigada 47,44 
2010000019468   A0-1044  31/05/10 material manteniment   28,15 
 
2010000019472   Ferreteria Fuster SL A-16219/10 31/05/10 material Son Negre   89,40 
2010000019472   A-15773/10 16/03/10 material Son Negre   314,77 
2010000019472   A-15775/10 18/03/10 material Son Negre   208,80 
2010000019472   A-15790/10 26/03/10 material Son Negre   104,37 
2010000019472   A-15940/10 07/04/10 material joves formats, joves amb futur 17,60 
2010000019473   A-16188  31/05/10 material vari brigada   323,69 
2010000019470                                                    A-16407/10 30/06/10 material cementiri   431,62 

 
     

Dictamen 11 
 
Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 25 d’octubre de 2010, 
informe de la Intervenció de Fons i informes tècnics. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per: onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’han tramitat  els corresponents 
expedients  de contractació i consegüentment aprovar les factures  presentades  per les 
empreses, conceptes i imports que  a continuació s’especifiquen: 
 
RC      Nom                Núm. Fra.        Data    Concepte                      Import 
 
201000027108  Mat.Construcción Galmés SA10-5329  16/09/10 material obra escoles   552,70 
201000027113   10-5325  16/09/10 material obra brigada   2.008,91 
201000027113   10-5326  16/09/10 material brigada    2.412,78 
201000027113   10-4765  11/08/10 material obra brigada   718,11 
201000027133  Galmes Mac SL  Q1890  15/06/10 material brigada   1.770,49 
201000027133   Q2106  30/06/10 material obra brigada   96,93 
201000027133   Q1877  10/06/10 material obra brigada   1.739,87 
201000027133   Q1817  05/06/10 material obra brigada   2.235,86 
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201000027112   R425  31/08/10 material obra brigada   461,99 
 
201000027133   Perfecto Pascual SA 145/10  30/06/10 material obra brigada   1.993,69 
 
201000027133   Truyols Nicolau SL A-487  29/06/10 material obra brigada   892,70 
201000027112   A-609  31/08/10 material obra brigada   210,67 
201000027112   A-574  30/07/10 material obra brigada   684,22 
  
201000027113  Gravera Can Herraez SL FV0/353  31/07/10 material obra brigada   339,07 
201000027113   FV0/430  31/08/10 material brigada   1.419,41 
 

 
Dictamen 12 

 
Dictàmens de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 25 d’octubre de 2010, 
informes de la Intervenció de Fons i informes tècnics. 
 

I 
 

El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions 
(ALM-UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’han tramitat  els corresponents 
expedients  de contractació i consegüentment aprovar les factures  presentades  per les 
empreses, conceptes i imports que  a continuació s’especifiquen: 
 
 

RC             Nom                 Núm. Fra.   Data   Concepte    Import  
 
201000019326  Edyma S’Illot SL 1502.00A 31/03/10 proveïment material construcció   2.133,47 
201000019326   1517.00A 31/05/10 proveïment materials varis   2.232,71 
201000019326   1516.00A 31/05/10 proveiment material picapedrers brigada  741,41 
  
201000019326  Würth España SA     365078 31/03/10 proveïment materials per a la brigada  471,91 
201000019328   268698 08/03/10 material vari per a la brigada d’obres  301,60 
 
201000019326  Talleres Met. Costa SA  609 30/04/10 proveïment materials brigada   545,28 
201000019326   536/10 16/04/10 proveïment materials varis   2.177,64 
201000019326   892 14/06/10 materials varis    507,19 
 
201000019326 Pascual Estelrich  32 31/03/10 proveïment arqueta de fundició   26,68 
 
201000019326  Hierros y Aceros Mallorca 6-42448 31/03/10 proveïment material ferrer brigada municipal 98,75 
201000019326                                       4584-0 31/03/10 proveïment material ferrer brigada municipal 105,55 
201000019328   4581-0 31/03/10 material vari de ferrer brigada d’obres  144,29 
201000019328   7801-0 31/05/10 material vari ferrer    788,80 
201000019326   7802-0 31/05/10 materials de picapedrers brigada   87,81 
201000019326   7799-0 31/05/10 materials treballs ferrer de la brigada  597,47 
201000019326   7800-0 31/05/10 materials brigada    211,33 
201000019326   6-44646 31/05/10 material vari obres rehabilitació Sa Murtera  211,89 
201000019326  Cial Agrícola Bme Mascaró    1422 30/04/10 proveïment materials de treball de brigada  64,86 
201000019326   1923 31/05/10 material vari per a la brigada d’obres  104,72 
 
201000019326  Mat.Construcción Galmés SA1972 31/03/10 proveïment material per obres dels picapedrers 1.815,84 
201000019326   10-3463 09/06/10 proveïment material per obres dels picapedrers 2.580,04 
201000019325   10-3466 09/06/10 proveïment material per obres dels picapedrers 724,7 
201000019326   10-3462 09/06/10 proveïment material per obres dels picapedrers 2.537,57 
201000019326   10-3465 09/06/10 material vari per a la brigada d’obres  430,02 
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201000019326   10-3461 09/06/10 material obres treballadors PROIB  1.355,12 
 
201000019328  Perfecto Pascual SA 84/10 27/04/10 material obra vari brigada Porto Cristo  2.947,33 
201000019328   120/10 31/05/10 material vari per a la brigada d’obres  1.983,60 
 
201000019328  Truyols Nicolau SL A-290 30/04/10 material d’obra vari brigada   898,80 
201000019328   A-208 26/03/10 material obra vari per a la brigada  717,65 
201000019328   A-401 31/05/10 proveïment material per obres dels picapedrers 530,13 
201000019328  Galmes Mac SL  Q1383 30/04/10 material vari brigada d’obres   1.317,91 
201000019328   Q1201 20/04/10 material vari per a la brigada d’obres  1.534,36 
201000019328   Q1198 15/04/10 material vari per a la brigada d’obres  1.729,15 
201000019328   Q1568 31/05/10 material vari per a la brigada d’obres  1.599,84 
201000019328   Q1548 20/05/10 material vari per a la brigada d’obres  1.246,25 
201000019328   Q1571 31/05/10 material vari per a la brigada d’obres  2.779,18 
201000019325   Q1573 31/05/10 material vari per a la brigada d’obres  32,81 
201000019325   Q1572 31/05/10 material vari per a la brigada d’obres  44,01 
201000019326   Q1570 31/05/10 material vari per a la brigada d’obres  440,63 
201000019327   Q464 28/02/10 material Es Riuet    310,18 
201000019327   Q805 30/03/10 material Es Riuet    762,68 
 
201000019326  Gravera Can Herraez SL FV0/167 31/03/10 grava per obres dels picapedrers de la brigada 1.496,59 
201000019326   FV0/275 31/05/10 grava per obres dels picapedrers de la brigada 1.754,85 
 
201000019327  Lorenzo Reynés SL FMA8324 16/06/10 material obra    115,91 
201000019327   FMA8062 31/03/10 material Taller Es Riuet   731,46 
201000019327   Fat35514 26/02/10 material Taller Es Riuet   55,78 
 
201000019326  Rosselló SLU  88 31/05/10 materials pedra pels picapedrers brigada  1.515,66 
 
201000019327  TT Serra SL  78/10 26/03/10 material obra Son Negre   1.746,54 
201000019327   176/10 31/05/10 material Escola Son Negre   1.103,61 
201000019327  Rent Modul          FAR1000338 28/02/10 lloguer modul    512,37  

 
II 
  

Reconèixer extrajudicialment els crèdits, per quan no s’han tramitat  els corresponents 
expedients  de contractació i consegüentment aprovar les factures  presentades  per les 
empreses, conceptes i imports que  a continuació s’especifiquen: 
 
RC             Nom                  Núm. Fra.   Data   Concepte             Import  
 
201000024978  Edyma S’Illot SL 1532.00A  30/06/10 material brigada   395,99 
 
201000024978  Riegos Manacor SL A10-440  30/06/10 material brigada   25,84 
 
201000024978  Mat.Construcción Galmés SA 10-4044  30/06/10 material obres brigada  1.225,71 
201000024978    10-4043  30/06/10 material obres brigada  2.426,05 
201000024969   10-4767  11/08/10 material escorxador   450,59 
 
201000024978  Galmes Mac SL  Q2107  30/06/10 material obra brigada   74,32 
 
201000024978  Gravera Can Herraez SL FV0/325  30/06/10 grava de les obres de la brigada     1.372,29 

 
Dictamen 13 

 
Dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Públics de 25 d’octubre de 2010, 
informe de la Intervenció de Fons i informes tècnics. 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per  tretze vots a favor (PP, AIPC i PSM-Esquerra-Verds) i 
sis abstencions (ALM-UM i Grup Municipal Socialista): 
 
Reconèixer extrajudicialment el crèdit per ser factura d’un exercici anterior i, 
consegüentment aprovar les factures que es diran presentades per Ma. De Lluc Grimalt 
Llinàs en concepte de serveis de podologia per al Centre d’Estades Diürnes municipal 
de Manacor, per un import total de 149,50 € (IVA inclòs), amb càrrec a l’operació RC 
núm. 201000025805: 
 
Factura Data Concepte Import 
2009/9 23.10.2009 serveis octubre 49,50 
2009/10 27.11.2009 serveis novembre 50,50 
2009/11 15.12.2009 serveis desembre 49,50 
 
 
14. Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura: reconeixement extrajudicial de 
crèdits 
 
Dictamen de la Comissió Informativa de Cultura de  6 de juliol de 2010 de reconeixement 
extrajudicial de crèdits, informe de la Intervenció de Fons de 7 de juliol de 2010. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per setze vots a favor (PP, AIPC, PSM-Esquerra-Verds i 
Grup Municipal Socialista) i tres abstencions (ALM-UM): 
 
Reconèixer extrajudicialment el crèdit i, conseqüentment, aprovar la factura núm. 
FV09/1933, de 28.10.2009 de Gas-Oli Sanbi SL, per import de 1.380,00 euros, en 
concepte de servei de gas-oil amb destí al col·legi Talaiot de s’Illot, amb càrrec a 
l’operació RC núm. 201000019318. 
 
 
15. Dictamen del Ple de l’Escola Municipal de Mallorquí d’aprovació inicial I 
Expedient de suplement de crèdit de l’exercici 2010 del pressupost de l’Escola 
Municipal de Mallorquí. 
 
Dictamen del Ple de l’Escola Municipal de Mallorquí de  29 de setembre de 2010 
d’aprovació inicial I Expedient de suplement de crèdit de l’exercici 2010 del pressupost de 
l’Escola Municipal de Mallorquí. 
 
La Sra. Riera Mascaró explica el suplement. 
 
El Sr. Llodrà Gayà fa constar que hi ha un problema de dates a l’expedient i que s’ha 
retrasat de forma innecessària. 
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La Sra. Riera Mascaró contesta que el seu retràs ha estat motivat per una confusió a l’hora 
de l’assessorament del procediment. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1r. Aprovar inicialment el I Expedient de suplement de crèdit de l’exercici 2010 del 
pressupost de l’Escola Municipal de Mallorquí, que afecta a la partida de despeses que a 
continuació es detalla: 

Partida    Concepte   Import 
3341.623   Inversions   6.242,44 € 

Aquestes despeses aniran amb càrrec al concepte d’ingressos de Romanent de Tresoreria 
per a despeses generals. 
 
2n.  Exposar al públic, previ anunci en el BOIB, durant el termini de 15 dies l’expedient de 
modificació de crèdits pressupostaris, i, transcorregut l’esmentat termini sense que s’hagin 
produït reclamacions, donar-lo per aprovat definitivament, de forma automàtica, en 
compliment del disposat a l’article 169 del RDLegislatiu 2/2004, reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 
16. Dictamen del Consell d’Administració del Patronat Municipal d’Esports 
d’aprovació inicial I Expedient de modificació de crèdit per a la realització d’un 
suplement de crèdit de l’exercici 2010 del pressupost del Patronat Municipal 
d’Esports. 
 
Dictamen del Consell d’Administració del Patronat Municipal d’Esports d’1 d’octubre de 
2010 d’aprovació inicial I Expedient de modificació de crèdit per a la realització d’un 
suplement de crèdit de l’exercici 2010 del pressupost del Patronat Municipal d’Esports. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per onze vots a favor (PP i AIPC) i vuit  abstencions (ALM-
UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista): 
 
1r. Aprovar inicialment el I Expedient de modificació de crèdit per a la realització d’un 
suplement de crèdit a les partides següents del Pressupost del Patronat Municipal d’Esports 
de l’exercici 2010, pels imports que s’indiquen a continuació: 

Partida   Concepte    Import 
340.61152  Inversions diverses   53.670,00 euros 

 Total        53.670,00 euros 
 
2n. Finançar aquest import amb el romanent líquid de Tresoreria. 
 
3r.  Exposar al públic, previ anunci en el BOIB, durant el termini de 15 dies l’expedient de 
modificació de crèdits pressupostaris, i, transcorregut l’esmentat termini sense que s’hagin 
produït reclamacions, donar-lo per aprovat definitivament, de forma automàtica, en 
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compliment del disposat a l’article 169 del RDLegislatiu 2/2004, reguladora de les 
Hisendes Locals. 
 
 
17. Ratificació decret de designació de representant municipal a l’Assemblea General 
de Sa Nostra. 
 
Decret de designació de representant municipal a l’Assemblea General de Sa Nostra. 
 
El Sr. Amer Artigues fa esment que fins ara ell havia estat el representant municipal dins 
l’Assembla de sa Nostra, però com a conseqüència de la modificació de la legislació de la 
Caixa d’Estalvis no poden haver representants que ocupin càrrecs polítics.  
 
La Sra. Roman Quetglas demana els motius de la selecció del Sr. Brunet Gomila com a 
representant de l’Ajuntament. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que els representants han de tenir un cert nivell d’estudis i 
coneixements adients i el Sr. Brunet Gomila és advocat, gestor, va ser representant de 
l’Ajuntament a la Caixa Colonya, i es tracta d’una persona amb un bon talant. 
 
El Sr. Llodrà Gayà coincideix amb el Sr. Amer Artigues i sol·licita si el càrrec és 
renumerat. 
 
El Sr. Amer Artigues respon que no és renumerat però si que es percep una indemnització 
per assistència de 132 euros i normalment aquestes es fan una o dues vegades a l’any. 
  
El Sr. Mateu Capllonch anuncia que s’abstindrà, malgrat pensi que és una persona molt 
vàlida, però que la forma de presentar-la no s’ha consensuat. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per setze vots a favor (PP, AIPC, PSM-Esquerra-Verds i 
Grup Municipal Socialista) i tres abstencions (ALM-UM): 
 
1r. Ratificar el decret de la batlia presidència de 22 d’octubre de 2010, inscrit amb el 
número 3390, de designació de representant municipal a l’Assemblea General de sa 
Nostra, i, per tant, designar com a representat de l’Ajuntament de Manacor dins 
l’Assemblea General de “Sa Nostra”, com a conseller general, al Sr. Jaume Brunet 
Gomila. 
 
2n. Traslladar aquest acord a l’entitat bancària així com a l’interessat. 
 
 
18. Moció del Grup Municipal ALM-UM per a l’execució urgent de la tercera fase 
del cobriment del torrent de Manacor. 
 



 33

Moció presentada pel Grup Municipal ALM-UM el 6 d’octubre de 2010, amb RGE 
número 14858 sobre execució urgent de la tercera fase del cobriment del torrent. 
 

“Des de començaments de l’actual legislatura, la conselleria de Medi Ambient del 
Govern de les Illes Balears, ha anat materialitzant per fases, el projecte d’execució 
del cobriment del torrent de Manacor, en la seva travessia urbana fins al punt que 
en el dia d’avui, estan inaugurades i obertes a l’ús públic dues de les tres fases 
projectades. 
 
L’execució d’aquest projecte ha estat molt beneficiós per la barriada de sa Torre de 
Manacor i per l ‘avinguda del Torrent, ja que ha reconvertit un espai degradat, -
com era el jaç del torrent descobert-, en un passeig peatonal que aporta seguretat i 
qualitat de vida als peatons i als habitants que tenen les serves propietats al voltant 
del torrent. 
 
En l’actualitat hi ha dues fases executades, i queda una tercera, que va des del 
carrer Jordi Sureda fins a la ronda de Felanitx, que estava compromesa i que tenia 
la redacció del projecte molt enllestida, abans del relleu polític produït al febrer 
d’enguany dins la conselleria de Medi Ambient.  A dia d’avui, desconeixem les 
intencions del nou titular respecte a aquest projecte tan beneficiós i del qual existia 
un compromís ferm i una consignació pressupostària dins la partida de Torrents. 
 
Atès que la tercera fase del projecte disposa de partida pressupostària. 
 
Atès que existia el compromís de l’anterior conseller de Medi ambient, Miquel À. 
Grimalt, d’executar-la. 
 
Atès que el cobriment del torrent en tota la travessia urbana és necessari i 
beneficiós per l’estètica i la mobilitat de la ciutat. 
 
El Ple de l’Ajuntament ACORDA: 
 
1. Instar a la conselleria de Medi Ambient de les Illes Balears a l’execució urgent 
de la tercera fase del cobriment del torrent al seu pas per Manacor. 
 
2. Instar a la conselleria de Medi Ambient de les Illes Balears a respectar el 
projecte en el seu esperit inicial i els acords presos entre la conselleria i els veïnats 
afectats per la reforma. 
 
Catalina Julve Caldentey, portaveu d’ALM-UM”. 

 
 La Sra. Julve Caldentey explica la moció. 
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La Sra. Roman Quetglas està d’acord amb la moció i que les obres que s’han fet de 
cobriment del torrent han estat gràcies al govern d’Antich.  Considera que el cobriment del 
torrent ha provocat diverses irregularitats urbanístiques, les quals haurien de solucionar 
l’equip de govern. 
 
El Sr. Amer Artigues proposa afegir a la moció “Instar al Govern de les Illes Balears a 
iniciar els estudis per al cobriment de la quarta fase del torrent de l’Hort den Roig a la 
Rambla del Rei En Jaume”.    Quan als problemes urbanístics apuntats per la Sra. Roman 
Quetglas, recorda que el torrent no és un vial i que, en tot cas, farà falta una modificació 
del planejament que en aquests moments no és possible. 
 
La Sra. Julve Caldentey està d’acord amb l’esmena d’addició “in voce” presentada pel Sr. 
Amer Artigues. 
 
El Sr. Oliver Gomila està conforme amb la moció, però demana que es faci demagògia en 
aquest assumpte, perquè el fet que estigui compromesa l’execució de la tercera fase no vol 
dir que hi hagi una assignació econòmica. 
 
La Sra. Julve Caldentey respon que el projecte de cobriment del torrent estava lligat a un 
conveni entre el Govern de les Illes Balears i el de l’Estat, i mentre es justificaven les 
despeses d’una fase el conveni continuava per a la fase següent.  Agraeix al suport del 
PSM-Esquerra-Verds al correspondre aquest grup polític la responsabilitat de la 
Conselleria de Medi Ambient. 
 
El Ple de l’Ajuntament, amb introducció de l’esmena proposada pel Sr. Amer Artigues, 
acorda per unanimitat: 
 
1. Instar a la conselleria de Medi Ambient de les Illes Balears a l’execució urgent de la 
tercera fase del cobriment del torrent al seu pas per Manacor. 
 
2. Instar a la conselleria de Medi Ambient de les Illes Balears a respectar el projecte en el 
seu esperit inicial i els acords presos entre la conselleria i els veïnats afectats per la 
reforma. 
 
3. Instar al Govern de les Illes Balears a iniciar els estudis per al cobriment de la quarta 
fase del torrent de l’Hort den Roig a la Rambla del Rei En Jaume. 
 
 
19. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds per al nom de l’auditori 
 
Moció presentada pel Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds el 15 d’octubre de 2010, amb 
el número 15267 del RGE, per al nom de l’auditori. 
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“Donat que l’auditori del passeig del Ferrocarril, malgrat els endarreriments, veu 
pròxima la seva finalització i vist que fins ara no s’ha parlat ni al Ple, ni a la 
Comissió de Cultura, ni a cap altre fòrum, de quin és el nom que ha de dur aquest 
edifici, que esdevindrà emblemàtic del municipi, el Grup Municipal PSM-Esquera-
Verds fa les següents consideracions: 
 
- És bo que els edificis emblemàtics duguin noms identificatius, ja siguin de lloc, 
de personalitats o d’esdeveniments notables. 
 
- És bo que els noms que es posin tant als edificis com als carrers o a altres indrets 
siguin fruit d’un consens que eviti rectificacions futures i fruit també del mèrit i 
oportunitat del nom en qüestió. 
 
- Pel seu extens currículum com a cantant, compositor, actor, autor de teatre, poeta, 
promotor cultural i també per la seva manacorinitat exercida arreu del món, 
Guillem d’Efal és encara, quinze anys després de la seva mort, un referent cultural 
de primer ordre. 
 
Per això, el Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds proposa al Ple de l’Ajunament 
que prengui el següent acord: 
 
L’Ajuntament valora la figura i l’obra de Guillem d’Efak i per això mateix posarà 
el seu nom al nou auditori. 
 
Joan Llodrà Gayà.  PSM-Esquera-Verds”. 

 
El Sr. Llodrà Gayà justifica la moció presentada i posa enfasis que, si bé està d’acord amb 
obtenir el màxim consens en la moció, aquests intents han estat infructuosos, com és el cas 
de canviar els noms feixistes dels carrers, que des del mes de febrer està aturat en la 
Comissió de Cultura. 
 
La Sra. Roman Quetglas dóna l’enhorabona al Sr. Llodrà Gayà per la seva intervenció, 
però li recorda que la designació del nom de l’auditori hauria d’estudiar-se en una Junta de 
Portaveus per aconseguir el consens entre totes les forces polítiques municipals. 
 
El Sr. Llodrà Gayà li respon que tant la convocatòria de la Junta de Portaveus com la de la 
Comissió de Cultura no és responsabilitat del seu grup municipal i que els antecedents 
avalen la negativa de l’equip de govern a aconseguir un consens en aquests assumptes. 
 
La Sra. Julve Caldentey coincideix amb la Sra. Roman Quetglas en el sentit que l’elecció 
dels noms d’edificis s’han de fer per consens i sense posicionaments partidistes.  
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El Sr. Llodrà Gayà accepta l’argumentació de la Sra. Julve Caldentey, però que el nom de 
l’auditori de Guillem d’Efak està més que justificat al tractar-se d’un immigrant 
perfectament integrat en la cultura i societat mallorquina. 
 
El Sr. Amer Artigues coincideix amb les Sres. Roman Quetglas i Julve Caldentey que 
l’elecció del nom de l’auditori ha de ser fruit del consens i que el seu vot en contra no 
significa en absolut que l’auditori no s’hagi de nomenar Guillem d’Efak. 
 
El Sr. Mesquida Ferrando destaca la importància de Guillem d’Efak en la defensa de la 
llengua, però que el nom de l’auditori ha de sortir del consens polític.   Creu que el nom 
podria ser l’Auditori de Manacor. 
 
El Sr. Llodrà Gayà preveu que el nom de l’auditori serà Auditori de Manacor.  Insisteix 
que el consens és necessari però no pot renunciar a la proposta presentada. 
 
El Sr. Amer Artigues recalca una vegada més la necessitat de consensuar-lo i si es retira la 
proposta evitarà que es pugui cremar el nom de Guillem d’Efak de forma innecessària. 
 
El Sr. Bosch Lliteras comunica que un familiar de Guillem d’Efak estava molt preocupat 
que el nom que es proposa per l’auditori es revolques amb els conseqüents danys a la 
figura de l’il·lustre personatge i estima en conseqüència que el més encertat seria que el Sr. 
Llodrà Gayà retires la moció.   
 
El Sr. Llodrà Gayà es reafirma en la necessitat de votar la moció presentada. 
 
Sotmesa a votació la moció, resulten dos vots a  favor (PSM-Esquerra-Verds), onze vots 
en contra (PP i AIPC) i sis abstencions (ALM-UM i Grup Municipal Socialista), per la 
qual cosa queda rebutjada la moció presentada pel Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds 
el 15 d’octubre de 2010, amb el número 15267 del RGE, per al nom de l’auditori. 
 
 
20. Moció del Grup Municipal Socialista per a la millora dels serveis de la biblioteca 
municipal. 
 
Moció presentada pel Grup Municipal Socialista el 19 d’octubre de 2010, amb el número 
15333 del registre d’entrada de correspondència, per a la millora dels serveis de la 
biblioteca municipal. 
 

“Manacor, que compta amb una ciutadania de més de 40.000 habitants i ha 
esdevingut des de fa molts de temps el segon municipi més important de Mallorca 
després de la capital, hauria d’oferir als seus habitants uns serveis municipals en 
consonància amb el volum de la demanda i d’acord a les necessitats dels 
manacorins, una població que no atura de créixer i que aglutina cada cop amb 
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major proporció una massa d’estudiants molt destacada i de la qual ens sentim 
orgullosos, i que per tant, volem cuidar. 
 
Una ampla majoria d’estudiants ja han mostrat el seu malestar i disconformitat amb 
el funcionament de la Biblioteca municipal de Manacor, que tal i com fa referència 
l’Ajuntament a la seva pàgina web: “té com a objectiu solventar la demanda 
d’informació dels usuaris, conservar i divulgar el fons bibliogràfic i audiovisual i 
contribuir a la dinamització de la cultura i al foment de la lectura de la població”. 
 
El passat any en període d’exàmens es va repartir entre els usuaris uns formularis 
que permetien valorar el servei i exposar queixes i suggeriments.  Una gran majoria 
dels estudiants que allà es trobaven van apuntar a la necessitat d’ampliar els horaris 
d’obertura de la biblioteca, perquè els actuals de 10:00 a 13:30h i de 16:00 a 
20:00h de dilluns a divendres i de 10:00h a 13:30h els dissabtes, han demostrar ser 
molt limitats, la qual cosa ha provocat que molts d’estudiants es traslladin a les 
biblioteques de Palma per estudiar els exàmens, ja que ofereixen uns horaris molt 
més extensos, sense tancar al migdia i durant tots els dies de la setmana.  A més de 
la problemàtica en torn als horaris, també preocupa la falta de vigilància, que 
permet l’entrada a la sala d’estudi a menors de 16 anys (tal i com prohibeix el 
cartell de l’entrada), els constat sorolls que es perceben (bibliotecària, telèfon, nens 
parlant ...), la dificultat per accedir als banys i la manca d’equipaments al servei 
dels usuaris a la sala d’estudi, com són llums auxiliars a les taules o més ordinadors 
amb connexió a Internet. 
 
Pels motius exposats i perquè a l’Agrupació socialista de Manacor ens preocupa 
sensiblement l’educació i la garantia d’uns serveis municipals excel·lents per a l’ús 
dels nostres estudiants, proposem al Ple que aprovi els següents acords: 
 
1. Ampliar l’horari de la Biblioteca de dilluns a dissabtes de 08:00h a 21:00h 
durant tot l’any. 
 
2. Augmentar la vigilància a la Biblioteca per fer complir les normes i que 
s’assegurin unes condicions òptimes per a l’estudi. 
 
3. Que es destini una partida pressupostària per dotar a la Biblioteca dels 
equipaments necessaris (ordinadors, llums auxiliars ...). 
 
Manacor, 14 d’octubre de 2010.  Portaveu Grup Municipal Socialista. Júlia Roman 
Quetglas”. 

 
La Sra. Fernández Rubí raona la moció i insisteix en la necessitat d’augmentar l’horari de 
la biblioteca per donar cobertura a la gran demanda d’usuaris, i que amb l’actual sistema és 
insuficient. 
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El Sr. Llodrà Gayà qualifica la proposta com ambiciosa, fruit de l’entusiasme de la nova 
direcció socialista de Manacor.  Estima que amb l’increment d’hores de les 44 actuals a 78 
implicarà un augment de la despesa en aproximadament 100.000 euros més.  Fa esment 
que el seu grup parlamentari d’Esquerra Republicana ha demanat en el Congrés de 
Diputats la creació d’una partida de 100.000 euros per subvencionar la Biblioteca de 
Manacor. I, per altra banda, l’Ajuntament amb l’horari actual compleix els horaris 
d’obertura de les biblioteques que proposa l’Unesco.   Malgrat aquests arguments, 
manifesta que votarà a favor de la moció, de la mateixa manera que espera que el grup 
parlamentari socialista del Congrés accepti l’esmena d’Esquerra Republicana. 
 
La Sra. Julve Caldentey està d’acord amb els punts 2 i 3 de la moció però no del primer 
punt, al suposar un augment notable de la despesa econòmica. 
 
La Sra. Febrer Gelabert agraeix l’exposició sensata i raonada del Sr. Llodrà Gayà a 
l’haver-se assessorat amb els tècnics de la Biblioteca.  Ara bé, destaca que l’equip de 
govern no pot votar a favor de l’increment de l’horari perquè suposarà augmentar la 
despesa.  Fa esment que l’Ajuntament enguany ha incrementat mitja hora diària l’horari 
d’obertura de la Biblioteca, s’han fet importants millores, com per exemple equips 
d’informàtica, il·luminació, augment de la vigilància, etc; i que, en tot cas, els horaris de la 
Biblioteca Municipal es troben dintre els normals i, fins i tot, superiors a les biblioteques 
municipals, i a les pròpies recomanacions de l’Unesco.  
 
La Sra. Fernández Rubí creu que és necessari entusiasme en el treball dels regidors a 
l’Ajuntament i un canvi de la visió municipal.   Afirma que la moció s’ha presentada 
després d’un debat intern en el seu grup municipal i d’un estudi de la realitat de l’ús de la 
biblioteca municipal, i no accepta que se la titlli de manca de rigor.   Suggereix a la 
regidora que adapti els horaris actuals a la pàgina web municipal i que l’augment de 
l’horari no implica, necessàriament, més despesa perquè es podria destinar alguna de les 
persones contractades arran dels convenis de col·laboració amb la Conselleria de Treball, o 
també proposa una altra solució per al problema del personal com l’aprovació de convenis 
de col·laboració amb la UIB i cobrir aquestes tasques amb becaris.   Fa present que la 
Biblioteca té problemes de renous i d’accés a pàgines web no aconsellables dels al·lots i 
al·lotes usuàries de la instal·lació municipal, la qual cosa requeriria un major control. 
 
El Sr. Llodrà Gayà, malgrat les observacions realitzades, dona el seu suport a la moció 
presentada. 
 
La Sra. Febrer Gelabert estima que és cert que s’ha presentat alguna queixa de renous, però 
que el personal de l’Ajuntament tracta de corregir quan es produeixen, però que de totes 
maneres l’accés a les distintes sales de la Biblioteca és lliure i només es posen 
recomanacions segons l’edat.   Reprova l’actuació del grup socialista del Consell Insular a 
negar-se a crear una partida per subvencionar a l’Ajuntament la renovació dels ordinadors.  
Finalment, felicita a la Sra. Fernández Rubí per al to de la seva intervenció. 
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La Sra. Fernández Rubí indica que en cap moment ha afirmat que el personal de la 
Biblioteca no faci complir les normes, sinó que únicament ha apuntat que hi hagut en 
alguna ocasió alguna queixa per renous dels usuaris.  Insisteix en la bondat de la moció i 
que per cobrir aquest increment d’hores es podria realitzar amb el personal que contracta 
l’Ajuntament en ocasió dels convenis de col·laboració amb la Conselleria de Treball.   Per 
acabar, accepta la votació per separat dels punts de la moció. 
 
Sotmesa a votació la moció per separat, resulten: 
 
Primer punt: cinc vots a favor (Grup Municipal Socialista i PSM-Esquerra-Verds) i deu en 
contra (PP i AIPC)  i tres abstencions (ALM-UM), per la qual cosa queda rebutjat. 
 
Segon punt: vuit a favor (Grup Municipal Socialista, ALM-UM i PSM-Esquerra-Verds) i 
deu en contra (PP i AIPC), per la qual cosa queda rebutjat. 
 
Tercer punt: vuit a favor (Grup Municipal Socialista, ALM-UM i PSM-Esquerra-Verds) i 
deu en contra (PP i AIPC), queda rebutjat. 
 
Per tant, queda rebutjada la moció presentada pel Grup Municipal Socialista el 19 
d’octubre de 2010, amb el número 15333 del registre d’entrada de correspondència, per a 
la millora dels serveis de la biblioteca municipal. 
 
 
21. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds en defensa de la Llei de 
Normalització Lingüística i de la llengua pròpia de les Illes Balears. 
 
Moció presentada pel Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds el 19 d’octubre de 2010, amb 
el número 15366 de RGE, en defensa de la Llei de Normalització Lingüística i de la 
llengua pròpia de les Illes Balears. 
 
El Sr. Oliver Gomila retira la moció per tractar-la en el proper plenari. 
 
 
22. Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds sobre la llengua pròpia de les 
Illes Balears 
 
Moció presentada el 22 d’octubre de 2010, pel Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds 
sobre la llengua pròpia de les Illes Balears, amb el número 15583 del RGE. 
 
El Sr. Oliver Gomila retira la moció ja que és la mateixa que l’anterior. 
 
 
Mocions d’urgència 
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Primera moció urgent: Proposta de la batlia sobre aprovació projectes de demolició 
del pont del riuet i de desviament dels serveis d’adaptació del carrer Coves de Porto 
Cristo. 
 
Proposta de la batlia sobre aprovació dels projectes de demolició del pont del riuet i de 
desviament dels serveis d’adaptació del carrer Coves de Porto Cristo;  informes de 24 de 
juny i de 4 de novembre de 2010 del TAG del Servei d’Urbanisme,  aquest amb informe 
de secretaria de 4 de novembre de 2010; i, decret de la batlia de 4 de novembre de 2010 
d’aprovació provisional dels projectes indicats. 
 
El Sr. Bosch Lliteras justifica la urgència en el sentit que l’Ajuntament ha rebut la 
comunicació d’una providència judicial, que demana l’aprovació del projecte de 
demolició. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat aprovar la urgència d’aquesta moció. 
 
El Sr. Amer Artigues presenta “in voce” l’ esmena de modificació i d’addició a la moció 
urgent, en el sentit següent: 
 

“Primer. Modificar del punt primer de la moció, en el sentit que, on diu “aprovar 
definitivament”, ha de dir “aprovar provisionalment” 
 
Segon. Afegir els apartats següents: 

 
“4t. Sol·licitar al Consell Insular de Mallorca l’encomana de la gestió per 
a la demolició del pont del riuet, i l’adequació de la carretera c. Coves de 
Porto Cristo al tractar-se de carreteres de la seva titularitat. 
 
5è.  Procedir a l’aprovació definitiva del projecte de demolició i de 
desviament de serveis una vegada s’hagin obtingut els informes, 
autoritzacions, concessions i encomana de gestió pertinents”. 

 
El batle en funcions accepta la incorporació de l’esmena. 
 
La Sra. Roman Quetglas no té clar el que és objecte d’aprovació, per la qual cosa diu que 
s’abstindrà. 
 
El Sr. Llodrà Gayà indica que no pot votar a favor sense estudiar abans les conseqüències 
de la moció, i, per tant, anuncia que s’abstindrà. 
 
La Sra. Julve Caldentey també diu que s’abstindrà. 
 
El Sr. Bosch Lliteras explica que la moció presentada està motivada en les actuacions 
judicials i amb les recomanacions dels Serveis Jurídics municipals. 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per deu vots a favor (PP i AIPC) i vuit abstencions 
(ALM-UM, PSM-Esquerra-Verds i Grup Municipal Socialista):  
 
1r. Aprovar provisionalment els projectes de demolició del pont del riuet de Porto 
Cristo i de desviament dels serveis d’ocupació del carrer Coves de Porto Cristo, amb 
efectes del 14 d’octubre de 2010, sense perjudici de la introducció en el projecte de les 
modificacions que en el seu cas fossin exigides per les administracions a les quals s’ha 
demanat informe, autorització i concessió demanial. 
 
2n. Comunicar aquest acord a les institucions afectades per aquests projectes. 
 
3r. Comunicar aquest acord a la Sala Contenciosa Administrativa del Tribunal Superior 
de Justícia de les Illes Balears amb els efectes de donar compliment al requeriment de la 
providència de 28 d’octubre de 2010. 
 
4t. Sol·licitar al Consell Insular de Mallorca l’encomana de la gestió per a la demolició 
del pont del riuet, i l’adequació de la carretera c. Coves de Porto Cristo al tractar-se de 
carreteres de la seva titularitat. 

 
5è.  Procedir a l’aprovació definitiva del projecte de demolició i de desviament de 
serveis una vegada s’hagin obtingut els informes, autoritzacions, concessions i 
encomana de gestió pertinents”. 
 
 
Segona moció urgent: Moció del Grup Municipal Socialista per instar al Govern 
Municipal a rectificar la decisió de la compra de Can Bauzà 
 
Moció presentada el 8 de novembre de 2010 pel Grup Municipal Socialista per instar al 
Govern Municipal a rectificar la decisió de la compra de Can Bauzà 
 
La Sra. Roman Quetglas estima que està totalment justificada la urgència en la necessitat 
de resoldre el contracte d’adquisició de l’edifici com a conseqüència dels greus defectes 
estructurals de l’edifici. 
 
Sotmesa a votació la urgència, resulten vuit a favor (Grup Municipal Socialista, ALM-UM 
i PSM-Esquerra-Verds) i deu en contra (PP i AIPC), per la qual cosa no es declarada la 
urgència d’aquesta moció. 
 
 
Tercera moció urgent: Moció presentada pel Grup Municipal Socialista per fomentar 
el bon ús dels patis oberts 
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Moció presentada pel Grup Municipal Socialista per fomentar el bon ús dels patis oberts de 
4 de novembre de 2010. 
 

“La iniciativa d’obrir els patis dels col·legis més enllà de l’horari escolar és 
encertada i absolutament necessària.  És una solució per cobrir, en part, la manca 
d’espais per a l’entreteniment i oci dels joves manacorins.  Gràcies al Pla E hem 
tengut l’oportunitat de crear nous patis i escoletes que es poden destinar també a 
aquests usos.  Però aquests espais han de permetre també avançar en la millor 
educació dels nins i joves de la nostra comunitat i anar assolint els objectius del 
projecte de Ciutat Educativa.  Justament aquest és el repte que ens costa més assolir 
i que s’evidencia amb el mal ús que es fa d’alguns d’aquests patis.  A més, s’estan 
reiterant casos en què aquest servei entra en conflicte amb una altra necessitat que 
és la seguretat en les nostres escoles i dels seus infants. 
 
Des de l’inici del programa s’han detectat i denunciat actuacions de vandalisme, 
que s’han incrementat en les darreres setmanes.  Concretament en el pati del 
col·legi CEIP Manacor, s’estan repetint i agreujant actes de vandalisme: s’ha 
espanyat la reixa de tancament del recinte escola; s’han romput algunes bombetes 
dels fanals; i, fins i tot, s’han produït dos robatoris al col·legi.  La brutor és també 
un greu problema, ja que pels matins hi ha restes de vidres, llosques i altres 
objectes que són perillosos per garantir la seguretat dels infants escolaritzats al 
centre.  La situació ha estat denunciada pels mestres, el personal de neteja i els 
pares i mares dels nins i nines de l’escola. 
 
S’imposa, per tant, la necessitat de millorar la gestió d’aquest servei.  Cal regular 
millor els horaris i assegurar l’objectiu educatiu.  Per això, l’Ajuntament, 
responsable de la iniciativa, ha de posar en funcionament mesures que garanteixin 
el bon ús de les instal·lacions públiques, l’avanç en l’educació de la ciutadania i la 
seguretat dels infants escolaritzats.  Per això, i mentre s’estudien solucions a llarg 
termini, el Ple de l’Ajuntament acorda: 
 
1r. Establir un nou horari, avançant l’hora de tancament actual de les 22h a les 20h. 
 
2n. Durant l’horari que romanen oberts els patis, hi haurà la presència de 
l’educador/educadora de carrer. 
 
3r. La policia local intensificarà el seguiment dels patis mentre romanen oberts i 
s’assegurarà que es tanquen a l’hora establerta. 
 
Manacor, 4 de novembre de 2010. Signat: Júlia Roman Quetglas, portaveu del 
Grup Municipal Socialista”. 

 
La Sra. Fernández Rubí declara que està totalment justificada la urgència per als darrers 
actes vandàlics produïts en el pati del col·legi CEIP Manacor. 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat aprovar la urgència d’aquesta moció. 
 
La Sra. Fernández Rubí dona compte de la moció urgent. 
 
Després de diverses intervencions dels grups municipals es consensuen unes rectificacions 
de la part resolutòria de l’acord, i el Ple acorda per unanimitat: 
 
Adoptar les mesures següents al pati del CEIP i al parc del Molí den Beió: 
 
1. Establir un nou horari, avançant l’hora de tancament actual de les 22h a les 21h. 
 
2. Durant l’horari que romanen oberts els patis, l’Ajuntament farà el possible per dotar-los 
de personal de vigilància o, en qualsevol cas, per intensificar la presència puntual dels 
educadors. 
 
3. La policia local intensificarà la vigilància dels patis  i s’assegurarà que es tanquen a 
l’hora establerta. 
 
 
Quarta moció urgent: Moció del Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds sobre retorn 
de les quantitats pagades a l’SGAE pel Cànon Digital 
 
Moció presentada pel Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds el 8 de novembre de 2010 
sobre retorn de les quantitats pagades a l’SGAE pel Cànon Digital. 
 
El Sr. Oliver Gomila estima que està més que justificada la urgència de la moció pel motiu 
de la declaració de la il·legalitat del cànon digital pel Tribunal de Justícia Europeu. 
 
El Sr. Bosch Lliteras està d’acord en que s’haurien de reclamar les quantitats pagades per 
l’Ajuntament en concepte de cànon digital, però abans de presentar la demanda és 
necessari que s’informi pels Serveis Jurídics municipals, en conseqüència, diu, que votarà 
en contra de la urgència. 
 
Sotmesa a votació la urgència, resulten vuit a favor (PSM-Esquerra-Verds, ALM-UM i 
Grup Municipal Socialista) i deu en contra (PP i AIPC), per la qual cosa no queda 
declarada la urgència de la moció presentada pel Grup Municipal PSM-Esquerra-Verds el 
8 de novembre de 2010 sobre retorn de les quantitats pagades a l’SGAE pel Cànon Digital. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta. 
 
El secretari general     El batle president 
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Antoni Benlloch Ramada    Antoni Pastor Cabrer 
 
 
 
 
 


